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VESTI

STROKOVNO SREČANJE IN 70. OBČNI ZBOR DMFA

Tokratno srečanje smo pripravili skupaj s Fakulteto za naravoslovje Univerze
v Novi Gorici.

Udeleženci srečanja so si lahko najprej ogledali laboratorije Fakultete za
naravoslovje v Ajdovščini, nato pa smo nadaljevali z delom v Lanthierijevem
dvorcu v Vipavi.

Navzoče je najprej v imenu fakultete pozdravil dekan prof. dr. Samo
Stanič, sledili sta vabljeni predavanji dveh lanskih nagrajencev. Prejemnik
nagrade RS na področju šolstva za leto 2016 za izjemne dosežke na področju
visokega šolstva, izr. prof. dr. Darjo Felda, je imel predavanje z naslovom
(Ne)smisel preverjanja matematičnega znanja. Prejemnik Zoisovega priz-
nanja za pomembne dosežke iskanj nove fizike v teoriji osnovnih delcev
izr. prof. dr. Jernej Fesel Kamenik pa je imel predavanje z naslovom Izvor
mase in nova fizika visokih energij.

Sledila je okrogla miza o tekmovanjih. Vodil jo je Jurij Bajc.

V okviru predstavitev priprav na tekmovanja in samih tekmovanj so
tajniki tekmovalnih komisij udeležencem opisali specifike posameznih tek-
movanj in priprav nanje. Izpostavljena so bila tekmovanje iz astronomije,
kjer tekmovalcem močno koristijo praktične ure priprav, tekmovanje Kres-
nička, kjer se poskusi, ki so osnova za uspešno udeležbo na tekmovanju,
izvajajo lahko v okviru pouka naravoslovja, in tekmovanje Čmrlj, ker je na
novo postavljeno na začetek šolskega leta. V zvezi s tekmovanjem Čmrlj
je bilo postavljeno vprašanje, zakaj ima to tekmovanje le šolsko stopnjo, in
želja, da bi služilo kot izbor za nadaljnje stopnje tekmovanj iz fizike. Ker
je Čmrlj zamǐsljen le kot tekmovanje za tiste, ki se začenjajo učiti fiziko
v srednji šoli, ga ne moremo, kot je zamǐsljen sedaj, izvajati za izbor na
regijsko tekmovanje skupin I, II ali III. Slǐsali smo tudi mnenje, da se dijaki,
ki ne obiskujejo gimnazij, v manǰsi meri udeležujejo tekmovanj, ker nimajo
praktičnih možnosti za uvrstitev na državno tekmovanje, kar je pomembno
za pridobivanje štipendij. V tekmovalni komisiji za fiziko v srednji šoli bodo
razmislili o možnostih povečanja števila dijakov na državnem tekmovanju.

Čas od 17.00 do 18.30 je bil namenjen občnemu zboru. Po koncu občnega
zbora je sledilo še druženje ob pokušini vin in prigrizku.

Nekateri udeleženci so odšli še na ogled astronomskega observatorija na
Otlici. Astronome sta vodila dva Andreja, Rutar in Guštin.

Za pomoč pri organizaciji dogodkov se zahvaljujemo Andreji Gomboc in
Katji Bricman.
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Strokovno srečanje in 70. občni zbor DMFA

70. občni zbor DMFA

Občnega zbora, ki se je začel ob 17. uri, se je udeležilo 46 članov DMFA
Slovenije (od tega 7 častnih članov DMFA Slovenije). Imel je naslednji
dnevni red:

1. Otvoritev

2. Izvolitev delovnega predsedstva

3. Društvena priznanja

4. Poročila o delu društva

5. Razprava o poročilih

6. Vprašanja in pobude

7. Računovodsko in poslovno poročilo DMFA Slovenije za leto 2016

8. Razno

Ad 1. Ker je ob 17. uri prisotnih manj kot polovica članov DMFA
Slovenije, začne občni zbor v skladu s 16. členom Pravil DMFA Slovenije z
delom ob 17.30.

Ad 2. V delovno predsedstvo so izvoljeni: predsednik Mitja Rosina,
članici Maja Remškar in Lucija Željko, zapisnikar Janez Krušič. Overovate-
lja zapisnika sta Milan Hladnik in Matjaž Željko.

Z minuto molka se občni zbor pokloni spominu na preminule častne
člane. O življenju in delu Petra Venclja, Jožeta Pahorja in Marka Vakslja
govori Mitja Rosina.

Ad 3. Za častnega člana DMFA Slovenije je imenovan dr. Peter
Legǐsa, upokojeni profesor na Fakulteti za matematiko in fiziko Univerze v
Ljubljani.

Društveno priznanje prejmejo:

• Jana Draksler, učiteljica matematike na OŠ Frana Kranjca Celje,
• dr. Marko Jagodič, učitelj fizike na II. gimnaziji Maribor ter
• Zinka Muhič, učiteljica matematike in fizike na OŠ Center v Novem

mestu.

Vse utemeljitve prebere Boštjan Kuzman.
Ad 4. Poročila o delu društva so objavljena v biltenu 70. občnega zbora,

ki je objavljen na domači strani DMFA: http://www.dmfa.si/ODrustvu/
Dokumenti/OZ2017-bilten.pdf. (Udeleženci občnega zbora so ga dobili
tudi v tiskani obliki.) Dodatnih poročil ni.

Ad 5. Poročila so sprejeta brez dodatnih razprav.
Ad 6. Mitja Rosina predlaga razmislek o možnosti obnovitve odprtih

predavanj; lahko, glede na želje, v različnih krajih po Sloveniji.
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Nada Razpet meni, da moramo na svojih strokovnih srečanjih omogočiti
prijavljenim udeležencem predstavitev njihovih del; kot je bilo to že urejeno
do predlani.

Boštjan Kuzman želi nadaljevati z letos obnovljeno poletno šolo za de-
vetošolce v Plemljevi vili na Bledu. Predlaga tudi razmislek o taki orga-
nizacijski obliki društvenih izobraževalnih seminarjev, da se bo udeležba
upoštevala pri pogojih za poklicno napredovanje udeležencev.

Potrjen je sklep upravnega odbora, da se prijavnina za udeležbo na tek-
movanjih v šolskem letu 2017/2018 ne spremeni, če se ne bodo bistveno
spremenili pogoji sofinanciranja.

Za tekmovanja, ki se končajo z mednarodno olimpijado (MaSŠ-A, FiSŠ,
astronomija SŠ), je prijavnina na najnižji stopnji 2,50 EUR, za vsa druga
tekmovanja v organizaciji DMFA Slovenije pa 1,50 EUR. Za udeležbo na
vǐsjih stopnjah tekmovanja prijavnine ni.

Ad 7. O sklepih nadzornega odbora je poročal Janez Krušič:
Predlog poročila o finančnem poslovanju za leto 2016 je 24. 3. 2017

obravnaval nadzorni odbor in ugotovil pravilnost finančnega materialnega
poslovanja. Potem je 11. 4. 2017 poročilo obravnaval tudi upravni odbor ter
ga soglasno potrdil. V zakonskem roku je bilo poročilo predloženo Agenciji
Republike Slovenije za javnopravne evidence in storitve.

Podatki iz bilance stanja in izkaza poslovnega izida za leto 2016:

Prihodki: 286.792 EUR
Stroški 282.162 EUR
Poslovni izid 4.567 EUR
Saldo 31. 12. 2016 95.762 EUR

Računovodsko in poslovno poročilo DMFA Slovenije za leto 2016 je so-
glasno sprejeto.

Ad 8. Mitja Rosina povabi k bolǰsemu izkoristku Plemljeve vile za
društvene dejavnosti in za bivanje društvenih članov, predvsem zunaj glavne
sezone (julij, avgust).

Dušan Modic obudi spomin na 22. (Šmarješke Toplice 1971) in 38. občni
zbor (Novo mesto). Predstavi leta 1971 sprejeto pobudo za izbolǰsanje
– strokovno in materialno – pouka matematike, fizike ter astronomije na
slovenskih šolah in v kakšnem delu je bila ta pobuda uresničena do leta
1986.

Občni zbor se je končal ob 18. uri in 30 minut.

Jurij Bajc, Janez Krušič in Nada Razpet
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